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írásbeli kérdés

„A sármelléki repülőtér fejlesztése?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Csillag István gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

A 2004. évi költségvetési törvény vitája során parlamenti támogatást kapott a Sármelléki
repülőtér fejlesztéséhez szükséges összeg biztosítása
A magyar közlekedéspolitika 2003-2015 háttéranyag a légi közlekedés fejlesztése külön is
többször említi ezen repülőteret .

Kérdezem Miniszter úrtól, hogy a költésvetésben megjelölendő forrásból, valamint az
esetlegesen elnyerendő forrásból, valamint az esetlegesen elnyerendő Európai Regionális
Fejlesztési Alapból 2004. évben milyen fejlesztés valósul meg Sármellék, különös tekintettel
arra, hogy az oda repülő légitársaságok már komoly aggályaikat fejezték ki 2002-ben is a
repülőtér repülésbiztonsági hiányosságai, valamint a személyi s vagyonbiztonság
elégtelensége miatt?

Várom válaszát!
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